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Marszałek Senatu RP odwiedził dziś (22.08) studentów Letniej Szkoły Języka i Kultury
Polskiej, która organizowana jest przez Uniwersytet Śląski w Cieszynie. Przy tej okazji udało
nam się krótko porozmawiać z politykiem Prawa i Sprawiedliwości.

Fot. KR/ox.pl

W lutym tego roku część mieszkańców naszego województwa domagała się zmiany jego nazwy na śląsko-
małopolskie. Jaka jest opinia pana marszałka na ten temat?

Nie mam zdania w tej sprawie. Debata i dyskusja na temat możliwych zmian w administracji jest przed nami, jednak
z pewnością nie w trakcie zbliżającej się kadencji. Myślę, że to jest kwestia wielu lat, abyśmy rozmawiali o
ewentualnych zmianach podziału administracyjnego. Jeśli już mielibyśmy podjąć temat, to raczej kompleksowo, a
nie w ujęciu jednego projektu czy pomysłu. Obecny podział się sprawdza. 

Czyli, jak rozumiem, krążące pogłoski o utworzeniu województwa częstochowskiego, jeśli pana partia
wygra wybory, należy odłożyć między bajki? 

Są prowadzone rozmowy, ale nie było takiego planu i w programie tego nie mamy. Mamy jednak przed sobą pewną
debatę na te tematy i będziemy w przyszłości ją podejmować. 

To pana pierwsza wizyta na Śląsku Cieszyńskim? 

Tak, pierwsza. Piękne tereny, macie wspaniały rynek tutaj w Cieszynie. 

Utrzymuje Pan kontakty z Polakami w Czechach?

Byłem na Zaolziu kilka lat temu. Jest tam świetnie zorganizowana grupa Polaków, prężnie działają i są wspierani
przez władzę lokalną. Stanowią taki wzór do naśladowania.

Dziękuję za rozmowę. 
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